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Professionele masteropleidingen  -  Overleg en advies

In de commissie Onderwijs van 1 februari 2018 werd het onderwerp van de professionele 
masteropleidingen besproken. De vragen werden toen gesteld naar aanleiding van de 
opleiding die een Nederlandse hogeschool aanbiedt in Wetteren en die zou leiden tot een 
(Nederlands) diploma van Master of Education, aansluitend op de professionele bachelor. 
De hogescholen Thomas More en Howest onderzoeken de denkpiste van de ‘professionele 
master’. De minister stelde toen dat zij het onderwerp zou bespreken met de VLUHR 
(Vlaamse Universiteiten en Hogescholen Raad) eind maart. Daarnaast zou zij dit ook met 
de Vlaamse Interuniversitaire Raad (VLIR) en de Vlaamse Hogescholenraad (VLHORA) 
aankaarten. VLHORA stelde een werkgroep samen en zal een formeel advies opstellen. 

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 392 van 23 april 2018 wist de minister 
mee te geven dat de werkgroep, opgericht door VLHORA, de intentie heeft om tegen het 
najaar 2018 proactief beleidsvoorstellen te formuleren rond professionele 
masteropleidingen. 

Is er reeds een formeel advies of zijn er reeds beleidsvoorstellen door de werkgroep van 
VLHORA rond professionele masteropleidingen aan de minister voorgesteld? Zo ja, wat 
houdt dit advies in en hoe zal de minister hier mee omgaan?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 68 van 19 november 2018
van TINE SOENS

De VLHORA heeft nog geen advies of beleidsvoorstellen rond de professionele 
masteropleiding voorgelegd. 


